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Dagsorden i følge vedtægterne:

1. Valg af dirigent
2. Formandens beretning
3. Regnskab og budget.
4. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter
5. Valg af revisorer
6. Indkomne forslag

Punkt 1, Valg af dirigent

Formanden Birthe Riddersholm bød velkommen til generalforsamlingen. og foreslog på bestyrelsens vegne Carsten
Riddersholm valgt til dirigent. Carsten Riddersholm blev valgt.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt med det varsel vedtægterne foreskriver og gav ordet til
Formanden for beretningen.

Punkt 2, Formandens beretning

Birthe Riddersholm oplæste den skriftlige beretning (kan ses på vores hjemmeside).

Beretningen gav anledningen til nogle kommentarer samt spørgsmål og svar.

Formandens beretning blev accepteret.

Punkt 3, Regnskab og budget

Regnskab og budget blev behandlet hver for sig. Kassereren Ingelise Dige Semark gennemgik det udsendte
regnskab og kommenterede de enkelte poster. Der har været færre betalere i år på trods af en meget stor indsats
fra bestyrelsens side for at få flere medlemmer. Der har imidlertid også været færre udgifter, dette mest på grund af
færre penge til grenafhentning. Lodsejerne kører i stigende omfang selv grene på grenpladsen. Der er en formue på
46000 kr.. Regnskabet var ikke revideret, men det skete umiddelbart efter generalforsamlingen. regnskabet blev
godkendt af revisor.

Regnskabet blev godkendt og kan ses på vores hjemmeside.

Kassereren forelagde derefter budget for 2015. Der er budgetteret med 100 betalende  medlemmer. Budgettet viser
et lille underskud på 180 kr. Bestyrelsen ønsker at fastholde kontingentet på 400 kr. Der er stadig afsat penge til
oprensning af åerne.

Budgettet blev vedtaget og kan ses på vores hjemmeside.

Punkt 4, Valg til bestyrelsen

Birthe Riddersholm var på valg og blev genvalgt

Ole Funch hansen var på valg og blev genvalgt

IngeMarie Mølgaard var på valg og blev genvalgt

Bestyrelsen foreslog, at vælge en 2. suppleant, da Jesper Andersen Fyrrestien 22, gerne vil indgå i bestyrelsens
arbejde. Jesper Andersen blev valgt.

Punkt 5, Valg af Revisorer

Revisor Axel Nielsen ønsker ikke at genvalg.

http://www.grf1965.dk/images/pdf/Genref_2015U.pdf


Bente Nielsen tiltræder som revisor. Lene Bornemann fra  Cederstien 2 tiltræder  som revisor  suppleant.

Punkt 6, Indkomne forslag

Under dette punkt blev den årlige stillingtagen til grenafhentning debatteret. Der var som vanligt livlig diskussion om
relevansen af at bruge penge på dette. ved afstemningen var der 18 stemmer for at bevare grenafhentningen og 5
imod. 2 undlod at stemme. Der blev lagt vægt på at ordningen er solidarisk og hjælper dem der ikke har anden
mulighed for at komme af med deres grene. Det blev påpeget at der findes en kommunal ordning, men de fleste
mente at den ikke var anvendelig. Grenafhentningen forgår efter uge 42

Der var et forslag om at bestyrelsen skulle indhente tilbud på om det ville være billigere at få grenene gjort til flis på
stedet, i stedet for at køre dem væk og betale afgiften for at aflevere dem på grenpladsen. Bestyrelsen undersøger
sagen.

Bestyrelsen fremlagde forslag om evaluering af projektet om oprensning af åerne.

 I den 3 år lange forsøgsperiode har der ikke været problemer med for højt grundvand og åerne har været renset
pænt op. Der var ivrig diskussion af hvad der er vigtigt for vandstanden i åerne. Her fremførte Henrik Stigkær at det
vigtigste var at åerne i de omgivende foreninger til stadighed bliver renset op.  Henrik Stigkær var villig til at mødes
med bestyrelsen for at perspektivere løsningen af vandproblemerne for vores område. Der er foreløbig afsat penge
til at rense åerne op endnu engang.

Der var kommet et forslag om at diskutere mulighederne for at gøre noget ved fart og støvproblemer på vore veje,
mest af alt på Jakobs Vænge. Der blev foreslået at asfaltere vejen, men det ville blive meget dyrt og ingen af
beboerne på Jakobs Vænge ville umiddelbart betale et større beløb til det. I øvrigt ville en asfaltering formentlig
betyde højere hastighed på vejene hvilket ingen ønsker. De store huller i vejene hjælper med at holde hastigheden
nede. Det er ikke muligt at sætte færdselstavler op på de private veje, da Politiet ikke vil godkende og håndhæve
overtrædelser.

Strynøvej er fortsat ufremkommelig. Der har været flere henvendelser til Kommunen angående dette. Bestyrelsen
ser på det igen. Der er mulighed for at kontakte brandvæsenet som jo ikke kan komme igennem. De plejer at
handle på det.

Der mangler vejskilte flere steder. Fyrrestien er bestilt, men der var endnu et' der mangler. Beboeren på vejen ville
sende en email til bestyrelsen så skiltet kan bestilles.

Punkt 7, Eventuelt

 En lodsejer fremfører ønske om at få  genetableret cykelstien langs den ”skovvej” der går fra Rørvigsvej til
stranden. bestyrelsen ser på det.

Dirigenten takkede for god ro og orden.

Carsten Riddersholm

Dirigent

Se mere på vores hjemmeside: http://www.grf1965.dk/ (http://www.grf1965.dk/)

Log på som bruger "grf1965" og kodeordet er "lyng".
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